
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2017Z12966 

Vragen van het lid Lacin (SP) aan de Minister en Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de naleving van de Richtlijn Industriële Emissies 
(RIE) (2010/75/EU) (ingezonden 29 september 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met de brief inzake de naleving van de Richtlijn Industriële 
Emissie die het Directoraat-Generaal van de EU-commissie voor milieu (DG 
ENV) op 20 juli 2017 heeft gestuurd als reactie aan de Stichting Afvaloven 
Nee?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het met moderne meetapparatuur volstrekt onnodig is 
om dusdanig grote betrouwbaarheidsintervallen af te trekken van de gemeten 
waarde als het geval is bij Omrin? Is u bekend of er meer bedrijven zijn die 
zich bedienen van deze strategie? Zo ja, wat vindt u daarvan en wat bent u 
van plan dienaangaande te ondernemen? 

Vraag 3
Deelt u de stellingname van DG ENV dat de interpretatie van de Nederlandse 
(gerechtelijke) autoriteiten van de RIE afwijkt van de interpretatie van DG ENV 
omtrent de beperking van aftrekmogelijkheden van foutmarges? Zo ja, bent u 
bereid te onderzoeken of en hoe de Nederlandse wet- en regelgeving hierop 
kan worden aangepast? Zo nee, waarom niet?

1 Brief DG ENV 20 juli 2017 (na toestemming onderhands meegestuurd aan het ministerie)
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